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ТЕРНОПШЬСЬКА ОБЛАСНА ДЕРЖАВНА АДМIНIСТРАЦIЯ

УПРАВЛlННЯ МIСТОБУДУВАННЯ ТА АРХIТЕКТУРИ

протокол лъ 7
засiдання архiтекryрно-мiстобупiвноi ради при деПартамеНТi

архiтекryри, мiстобудування, житлово-комунального господарстВа Та

енергозбереження обласноi державноi адмiнiстрацii
вiд 17 грудня 2020 року

м. Тернопiль

ХарченКоВолодИмир - директоР департаМентУ архiтектУр", ri.iобудування,
житлово- комун€tльного господарства та

Якимук BiKTop
енергозбереження облдержадмiнiстрацii, голова ради
заступник директора департаменту архiтектури,
мiстобудування, житлово-комун€Lльного господарства
та енергозбереження облдержадмiнiстрацii, заступник
голови ради
головний спецiалiст вiддiлу мiстобудування
архiтектури та збереження традицiйного середовиц t

Мирвода Наталiя

управлiння мiстобулування, apxiTeKTypl,.
децентр€Lлiзацii

департаменту архiтектури, мiстобудування, житлово-
комунального господарства та енергозбереження
облдержадмiнiстрацii

У засiданнi взяли участь члени ради:

Бунько H.I., Водоп'ян A.I., Головко Я.В., Головчак 0.I., Гора С.Б.,
Горлiй I.P., Греса I.I., Гурський О.Й., Залiщук 0.IO., Козiна Я.М.,
Королюк О.В., Любий I.B., Лучка А.А., Мадараш К.М., MaTBiTB 0.I., 

,,

Огоньок В.О., Пелехатий Я.О., -П'яткiвський I.0., Фарина О.Л.,
Солонiна М.Я. (замiсть Бесаги В.Й.), Сокульський А.О.

Вiдсутнi члени ради:

Чулiй I.M., Ягодинська М.О.

Окремо запрошенi на раду:

Вербовецький Ю.В. - apxiTeKTop icToplIKo-apxiTeKTypнoгo опорног,
плану м. Чорткова

- головний apxiTeкTop м. Чорткова

мiстобулiвного кадастру та

Глущук Y.I.



ПОРШОК ДЕННИЙz

Проект генерального плану м, Чорткова

розроблений ЩП,,дIгроМIсто" iM, Ю,М, Бiлоконя,

ВiкторЯкимУквiдкривзасiДанняраДи,преДсТаВиВсклаД
архiтектурно-мiстобуliвноi ради,^розробникч "po"ITI] 11i"l:УИВ 

ПРИСУТНiХ

iз порядком денним та оголосив зауваження вiдповiдних органiв, що

РОЗГЛЯДЕUIИ ПРОСКТИ.

слухдЛИ: Проект генер€tльного плlнI м. Чорткова Тернопiльськоi

обпu.Гi ротоб*""й ДП,,дIпроМIсто" iM. Ю,М, Бiлоконя а

виступили: шидловська Тамара - головний apxiTeкTop ПРОеКТУ

генерального 'тБ[,. Чорткова Тернопiльськоi областi розробленого

ДП,,ДIПРОМIСТО" iM. Ю,М, Бiлоконя,

,щовела до вiдома присутнiх, що при розробленнi генерального плану

м. Чорткова враховано схему панування територii Гернопiльськоi областi та

iншi йатерiалЙ, якi надаваJтися Чорткiвсъкою мiською радою, Зазначил8, що

головною особливiстю населеного пункту е його географiчне положення,

MicTo розташоване на перетинi автошляхiв, якi з'еднують Тернопiльську,

вiнницьку, Чернiвецьку та Iвано-Франкiвсъку областi, Вiдповiла на

запитання присутнiх.

В обговореннi питання прийняли учасJ,ь: Водоп,ян Д,L, Головко я,в,,

Головчак o.I., Греса I.I., Гурський о.Й., Козiна я.м., Королюк о,в,,

ЛюбийI.В.,лУчкаА.А.,МадарашК.М.,Матвiiво.I.'Пелехатио:;о:,
П'яткiвський t.o., Фарина о.л., Солонiна м.я. (замiсть Бесаги в,и,),

Сокульський А.О.

генерального плану м. Чорткова

розр лений - дп ,,дIпромIсто"
iM. Ю.М. Бiлоконя, схвалити
економiчними показниками :

в цiлому з наступними TexHiKo-

ВИРIШИЛИ: Проект
Тернопiльськоi областi

Тернопiльсъкоi областi

питання затвердження
виправлення зауважень,

Рекомендувати
генерального

Чорткiвськiй мiськiй радi
плану розглянути пiсля

Розрахунковий
Перiод (01.01.2036

Вихiдний piK
01.01.201

Одиницяпоказники

t41'4,з1120,1
766,2l| 1800621,6l|0112будинкiв/м2Житловий фонд

з25,зСiльськогосподарськi

-r,



висловлених у листах служб, що розглядали проскт (лопасться) i
обговорених на засiданнi
департаментi архiтектури,

архiтекryрно-мiстобулiвноi ради при
мiстобулування, житлово-комунального

господарства та енергозбереження облдержадмiнiстрацiT, а саме:
1. Пiсля уточнення розробниками проскту параметрiв по

газорозподiльчiй станцii з Фiлiсю ,,Управлiння магiстральних
газопроводiв rrПрикарпаттрансгаз" АТ rrУкртрансгаз".

2. З урахуванням результатiв стратегiчноi екологiчноi оцiнки
про€кту.

Про виправлення зауважень проiнформувати письмово
департамент архiтекryри, мiстобудування, житлово-комунального

Закриття засiдання ради.

Голова ради Володимир ХАРЧЕНКО

Наталiя МИРВОДАСекретар ради

Протокол вела: да


